



English Proficiency Requirements for PhD Programmes for Academic Year 2017/2018

Academic Unit	English Proficiency Requirements
Faculty of Arts and Humanities	Beside UM's English proficiency requirements (please refer to Item i) & Item ii) below), CET 6 score of 430 or above is accepted.
Faculty of Business Administration	Follow UM's English proficiency requirements, please refer to Item i) & Item ii) below.
Faculty of Education	Follow UM's English proficiency requirements, please refer to Item i) & Item ii) below.
Faculty of Health Sciences	Beside UM's English proficiency requirements (please refer to Item i) & Item ii) below), CET 6 score of 430 or above is accepted.
Faculty of Law	Beside UM's English proficiency requirements (please refer to Item i) & Item ii) below), CET 6 score of 430 or above is accepted.
Faculty of Social Sciences	Follow UM's English language proficiency requirements (except for Communication), please refer to Item i) & Item ii) below. For Communication, the requirement of IELTS score must be 6.5 or above with no sub-score lower than 5.5, other requirements will be the same with UM's English proficiency requirements.
Faculty of Science & Technology	Beside UM's English proficiency requirements (please refer to Item i) & Item ii) below), CET 6 score of 430 or above is accepted.
Institute of Applied Physics and Materials Engineering	Beside UM's English proficiency requirements (please refer to Item i) & Item ii) below), CET 6 score of 430 or above is accepted.
Institute of Chinese Medical Sciences	Beside UM's English proficiency requirements (please refer to Item i) & Item ii) below), CET 6 score of 430 or above is accepted.

Details of UM's English Proficiency Requirements

i) Applicants who received their Bachelor's/Master's degree from a university where the medium of instruction was not English are required to provide any of the following as proof of English proficiency:

- Obtained a TOEFL* score of 550 (paper-based examination) / 80 (Internet-based examination) or,
- An IELTS* score of 6.0 or above with no sub-score lower than 5.5,

*Note: TOEFL and IELTS scores are valid for two years from the test date.

ii) Applicants who received their Bachelor's/Master's degree from a university where the medium of instruction was English are required to provide a proof of English as the medium of instruction, if deemed necessary, issued by the applicants' university where their



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

Bachelor's/Master's degree was obtained (UM's current students and graduates are not required to provide such proof).

2017/2018 學年博士學位課程之英語能力要求

學術單位	英語能力要求
人文學院	除澳門大學的英語能力要求外 (詳情請參閱附註 i) 和 ii), 亦可接受國家大學英語考試 CET 六級 430 分或以上。
工商管理學院	按照澳門大學的英語能力要求提交, 詳情請參閱附註 i) 和 ii)。
教育學院	按照澳門大學的英語能力要求提交, 詳情請參閱附註 i) 和 ii)。
健康科學學院	除澳門大學的英語能力要求外 (詳情請參閱附註 i) 和 ii), 亦可接受國家大學英語考試 CET 六級 430 分或以上。
法學院	除澳門大學的英語能力要求外 (詳情請參閱附註 i) 和 ii), 亦可接受國家大學英語考試 CET 六級 430 分或以上。
社會科學學院	除傳播學課程外, 其他課程按照澳門大學的英語能力要求提交, 詳情請參閱附註 i) 和 ii)。 傳播學課程要求雅思考試(IELTS)總成績 6.5 分或以上, 且各單項成績不低於 5.5 分, 其他要求不變。
科技學院	除澳門大學的英語能力要求外 (詳情請參閱附註 i) 和 ii), 亦可接受國家大學英語考試 CET 六級 430 分或以上。
應用物理及材料工程研究所	除澳門大學的英語能力要求外 (詳情請參閱附註 i) 和 ii), 亦可接受國家大學英語考試 CET 六級 430 分或以上。
中華醫藥研究院	除澳門大學的英語能力要求外 (詳情請參閱附註 i) 和 ii), 亦可接受國家大學英語考試 CET 六級 430 分或以上。

澳門大學英語能力要求具體詳情

i) 倘申請人所獲學士/碩士學位之教學語言不是英語, 申請人必須提交以下任何一種英語能力證明:

- 托福(TOEFL)*書面考試 550 分/ 網上考試 80 分或,
- 雅思考試(IELTS)*總成績 6.0 分或以上, 且各單項成績不低於 5.5 分,
- * 托福及雅思考試之成績於考試日起兩年內有效。

ii) 倘申請人所獲學士/碩士學位之教學語言是英語, 申請人必須提交由所屬大學發出之英語授課證明 (如申請人為澳門大學之在讀學生或畢業生則不用提交)。